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Hola a tothom i moltes gràcies.

Avui és un dia molt especial, ple d’orgull, responsabilitat i moltíssima il·lusió personal,
que espero que sigui compartida per molts i  moltes de vosaltres. Encetem una nova
etapa al nostre municipi amb un govern encapçalat per la meva persona i dirigint un
equip de set meravelloses persones del Grup Municipal Socialista, amb els quals ja ens hi
hem posat a treballar perquè Súria segueixi en marxa.

Vosaltres, els veïns i veïnes de Súria vau parlar clar el passat 28 de maig i vau donar-nos
una  majoria  absoluta  per  tal  de  tirar  endavant  els  projectes  pendents.  El  plebiscit
generat al voltant dels equipaments i del model de poble va quedar ratificat a les urnes,
sumant entre els regidors socialistes i la regidora del GIIS un total de 8 regidors. Per
tant,  ara  ens  toca  posar-nos  a  treballar  de  valent  per  tirar  endavant  les  noves
construccions i seguir millorant el nostre municipi.

Som conscients que en aquesta ocasió hem rebut el suport de moltes persones que no
ens han votat per les sigles que portem al darrere, sinó perquè han confiat en nosaltres i
creuen que som un bon equip per treballar per Súria. A tots vosaltres només vull dir-vos
que no us defraudarem i que ens farem dignes de la vostra confiança.

Com a alcalde, us garanteixo que sabrem administrar bé aquesta majoria i no canviarem
el  nostre  tarannà,  de  manera  que  seguirem dialogant  amb  tothom.  Només  des  del
respecte mutu i escoltant tothom serem capaços de construir la Súria del futur que ens
mereixem.

El nostre compromís és amb tots i cadascú dels suriencs i les surienques. Súria necessita,
ara més que mai, encara més complicitats i més mà estesa per encarar els reptes globals
que també ens afecten com a municipi. A part de crear el servei d’un SAIAR i un nou
Centre Cultural del segle XXI, cal que seguim abordant amb especial èmfasi i interès
totes  les  polítiques  relacionades  amb  la  transició  energètica  i  l’habitatge  social  i
assequible al nostre poble.

Però també volem ser un equip de govern centrat en els petits detalls. Necessitem una
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Súria  amb millores  d’accessibilitat  i  de  bons  accessos  a  diferents  barris  i  nuclis  de
població.  Volem  un  municipi  ben  connectat  i  del  qual  ens  puguem  seguir  sentint
orgullosos i orgulloses. Un municipi més endreçat, més net i més cívic. I no podrem fer-
ho sols. Per això us necessitarem, perquè junts serem més forts.

De vegades,  la  desafecció política  i  la  falta  de mans  esteses  pot  posar  en perill  la
generació  de  consensos  al  voltant  de  temes  d’una  rellevància  cabdal  en  el
desenvolupament del nostre entorn. És per això que ara, des del primer dia, em poso a
disposició de totes les portaveus i de les regidores i regidors de l’oposició per tal de fer-
nos nostres també les nostres propostes, i a l’inrevés. No necessitem més crispació, sinó
al contrari.

Us  garanteixo que seguirem vetllant com fins  ara  per  ser  un govern dialogant,  amb
voluntat d’entesa amb tots els veïns i  veïnes, i sobretot amb les entitats del nostre
poble i les associacions de veïns. Només amb una visió global serem capaços d’abordar
els reptes de l’actual legislatura.

Per acabar,  vull  felicitar  la  resta de la Corporació per estar  aquí  present i  ser  tots
representants del nostre poble. I en especial a l’Alba Santamaria, portaveu del GIIS, fins
ara companya de l’equip de govern i un dels pilars de la legislatura que avui hem deixat
enrere. Comptem amb tu i amb la resta de regidors i regidores del consistori per tal de
construir la Súria del futur.

Volem ser i serem l’Ajuntament de tots i de totes, d’aquells que ens heu donat la vostra
confiança  i  d’aquells  que  heu  confiat  en  altres  formacions.  Seguirem  treballant  de
valent, us ho prometo. Súria s’ho mereix tot, i ara no ens podem aturar.

Moltíssimes gràcies per la confiança.

Súria, 17 de juny de 2023
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